
küsimus
Enn Mänd,

riikliku eksamikeskuse direktor

^Aastaid on mõeldud riigieksa- 
žf mite hindepiiri kehtestamise

le. Praegu saab eksamitest läbi isegi ühe punkti
ga, on see nii ka tuleval kevadel?

Praegu on tõepoolest seaduses kirjas, et riigieksa
mid õfr Söötitatud ka ühe palliga. Kõrgema hindepiiri 
sisseseadmiseks oleks vaja muuta seadust. Tulevikus 
võib hindepiir tulla, kuid seda tõenäoliselt mitte veel 
sel kevadel.

Oleme haridusringkondadest kogunud ettepane
kuid, milline hindepiir olla võiks. Palju on räägitud, 
et eksam võiks olla sooritatud, kui õpilane saab 20-30 
palli sajast. Isiklikult arvan, et mõte kõrgemast hinde- 
piirist pole paha, kuid see tuleks aineti paika panna 
erinevalt. Ühepunktine hindepiir ei tule riigieksami 
mainele kasuks. Nõnda palju saadakse riigieksamit 
sooritades ikka kätte, samas tavalisest lõpueksamist 
nii lihtsalt läbi ei saaks. Malle Pajula


